
PROTOKÓŁ Nr XXVI/2016
z przebiegu XXVI Sesji rady Miasta i Gminy Jaraczewo

odbytej w dniu 29 grudnia 2016 r.  w godz. od 13.30 do 15.41
w sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy Jaraczewo 

W obradach uczestniczyli:

 radni Rady Miasta i Gminy - zg. z załączoną listą obecności
 Burmistrz Miasta i Gminy - Dariusz Strugała
 Zastępca Burmistrza - Stanisław Andrzejczak
 Sekretarz Gminy - Olga Kaczmarek
 Skarbnik Gminy - Zofia Jankowska
 radca prawny - Marianna Frąckowiak
 kierownicy referatów i jednostek organizacyjnych - zg. z załączoną listą obecności 
 Sołtysi Gminy Jaraczewo - zg. z załączoną listą obecności
 p.o. Kierownika Rewiru Dzielnicowych Komendy Powiatowej Policji w Jarocinie – Paweł

Bednarek  oraz  były  kierownik  Rewiru  Dzielnicowych  Komendy  Powiatowej  Policji  w
Jarocinie -  Karol Bera

 Komitet Ochrony Pamięci Walk  i Męczeństwa w gminie Jaraczewo
 przedstawiciele Towarzystwa Pamięci Powstania Wielkopolskiego
 Dziennikarz GAZETY JAROCIŃSKIEJ - Jakub Nowak

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

Obchody 98 rocznicy wybuchu Powstania Wielkopolskiego.
I. Część merytoryczna
2. Przyjęcie protokołu z obrad XXV Sesji Rady Miasta i Gminy.
3. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XXV Sesji Rady Miasta i Gminy.
4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie wymiaru czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki w

przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Jaraczewo.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  publicznych  i

niepublicznych jednostek oświatowych prowadzonych przez osoby prawne inne niż Gmina
Jaraczewo lub osoby fizyczne oraz zakresu i trybu kontroli prawidłowości ich pobrania i
wykorzystywania.

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Jaraczewo na lata 2017- 2024:

1/  odczytanie  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o  projekcie  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Jaraczewo na lata 2017- 2024,
2/ stanowiska Komisji Rady miasta i Gminy
3/ głosowanie uchwały.

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2017 rok:
1/ odczytanie projektu uchwały budżetowej
2/  odczytanie  opinii  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  o  projekcie  budżetu  oraz  przedstawienie
stanowiska wobec zastrzeżeń i uwag zawartych w opinii
3/ odczytanie opinii komisji stałych Rady Miasta i Gminy
4/ przedstawienie stanowiska Burmistrza do wniosków zawartych w opinii komisji stałych
5/ przedstawienie autopoprawek Burmistrza do projektu uchwały
6/ dyskusja nad projektem budżetu



7/ głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Burmistrza
8/ głosowanie uchwały.

10. Informacje o pracy w organach pozagminnych.
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
12. Wolne głosy.
13. Wnioski.
14. Zakończenie sesji.
II. Życzenia NOWOROCZNE

Przed rozpoczęciem porządku obrad Przewodniczący Rady poprosił  obecnych o powstanie i
uczczenie minutą ciszy 98 rocznicy wybuchu Powstania Wielkopolskiego oraz zmarłej w ostatnich
dniach Pani Haliny Czabańskiej, działaczki społecznej z naszej Gminy. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

Zgodnie z § 30 ust. 1 Statutu Gminy Jaraczewo obrady XXVI Sesji Rady Miasta i Gminy
Jaraczewo otworzył Przewodniczący Rady Roman Skrzypczak.
Na podstawie listy obecności stwierdził, że na ustawowy stan 15 radnych w sesji uczestniczy 15
radnych.
Powitał obecnych na sali i rozpoczął obrady.

Przed przystąpieniem do części uroczystej Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi do
proponowanego porządku obrad, który radni otrzymali z zawiadomieniem o sesji lub wnioski o
zmianę.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady uznał proponowany porządek obrad za przyjęty. 

Obchody 98 rocznicy wybuchu Powstania Wielkopolskiego.

Przed rozpoczęciem sesji złożone zostały wiązanki kwiatów przy pomniku w Jaraczewie.
 hymn państwowy
 montaż słowno -muzyczny w wykonaniu harcerzy ze Szkoły Podstawowej w Goli „Pociąg

do Wolności”

2. Przyjęcie protokołu z obrad XXV Sesji Rady Miasta i Gminy.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że radni przed sesją mieli  możliwość zapoznania się z
protokołem i zwrócił się do Sekretarza Rady o wypowiedź do sporządzonego protokołu. 

Sekretarz  Rady  Joanna  Koźlik  poinformowała,  że  po  zapoznaniu  się  z  protokołem  z
przebiegu XXV sesji odbytej w dniu 16 grudnia 2016 r. nie wnosi uwag. 
Radni również nie wnieśli uwag. 

Wobec braku uwag Rada przystąpiła do głosowania 
Po przeprowadzonym głosowaniu  stwierdzono,  że  w głosowaniu  brało  udział  15  radnych  i  15
radnych głosowało „za” przyjęciem protokołu – bez czytania.

3. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XXV Sesji Rady Miasta i Gminy.

Sprawozdanie  z  realizacji  uchwał  (  stanowiące  załącznik  do  niniejszego  protokołu  )
podjętych  na  XXV  sesji  w  dniu  16  grudnia  2016  r.  złożył  zastępca  Burmistrza  Stanisław
Andrzejczak. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady uznał sprawozdanie za przyjęte. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym.



Sprawozdanie  stanowiące  załącznik  do  niniejszego  protokołu  złożył  Burmistrz  Dariusz
Strugała.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady uznał sprawozdanie za przyjęte. 

5. Interpelacje i zapytania radnych.

Nie wpłynęła żadna interpelacja i nie było pytań. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wymiaru czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki w
przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Jaraczewo.

Przewodniczący Rady poinformował, że radni  mieli możliwość zapoznania się z projektem
niniejszej  uchwały  (  projekt  uchwały  wyświetlony  na  ekranie)   lecz  nie  był  omawiany  na
posiedzeniach  poszczególnych  Komisji  Rady.  W związku  z  powyższym  zapytał   o  uwagi  do
przedłożonego projektu tej uchwały.

Wobec braku uwag Rada przystąpiła do głosowania nad projektem tej uchwały.
Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono,  że na ustawowy stan 15 radnych w głosowaniu
brało udział 15 radnych i 15 radnych głosowało „za „ przyjęciem powyższej uchwały. Uchwała Nr
XXVI/131/2016 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

7.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  publicznych  i
niepublicznych jednostek oświatowych prowadzonych przez osoby prawne inne niż Gmina
Jaraczewo lub osoby fizyczne oraz zakresu i  trybu kontroli  prawidłowości  ich  pobrania i
wykorzystywania.

Przewodniczący Rady poinformował, że radni mieli możliwość zapoznania się z projektem
niniejszej  uchwały  (projekt  uchwały  wyświetlony  na  ekranie)  lecz  nie  był  omawiany  na
posiedzeniach  poszczególnych  Komisji  Rady.  W  związku  z  powyższym  zapytał  o  uwagi  do
przedłożonego projektu tej uchwały. 

Wobec braku uwag Rada przystąpiła do głosowania nad projektem powyższej uchwały. 
Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono,  że na ustawowy stan 15 radnych w głosowaniu
grało  udział  15  radnych  i  15  radnych  głosowało  „za”  przyjęciem  tej  uchwały.  Uchwała  Nr
XXVI/132/2016 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

8.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Jaraczewo na lata 2017- 2024:

1/  odczytanie  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o  projekcie  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Jaraczewo na lata 2017- 2024;

Opinię  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  (   wyświetloną  na  ekranie  -  Uchwała  Nr  SO-
0957/43/4/Ka/2016 z dnia 13 grudnia 2016 r.) odczytała Skarbnik Gminy Zofia Jankowska  Opinia
ma charakter pozytywne z uwagami. Następnie Pani Skarbnik przedstawiła stanowisko wobec uwag
zawartych w opinii i  zgłosiła poprawki burmistrza do projektu przedłożonej uchwały (poprawki
wynikające z uwag RIO), które ostały wyświetlone na ekranie i radni otrzymali na piśmie. 

Za  przyjęciem  zgłoszonych  poprawek  stanowiących  załącznik  do  niniejszego  protokołu
głosowało 15 radnych (ustawowy stan 15 radnych ). 

2/ stanowiska Komisji Rady Miasta i Gminy;

Stanowiska o przedłożonym projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jaraczewo



na lata 2017- 2024 odczytali przewodniczący stałych Komisji Rady Miasta i Gminy i miały one
charakter pozytywny. Treść stanowisk Komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

3/ głosowanie uchwały;

Rada Gminy przystąpiła  do głosowania nad projektem niniejszej  uchwały z  przyjętymi
poprawkami wynikającymi z opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej .
Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono,  że na ustawowy stan 15 radnych w głosowaniu
brało  udział  15  radnych  i  15  radnych  głosowało  „za”  przyjęciem  tej  uchwały.  Uchwała  Nr
XXVI/133/2016 stanowi załącznik do niniejszego protokoły 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2017 rok:

1/ odczytanie projektu uchwały budżetowej;

Odstąpiono od odczytania projektu uchwały  ponieważ  był on  szczegółowo omawiany na
posiedzeniach poszczególnych Komisji Rady. 

2/  odczytanie  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  o  projekcie  budżetu  oraz
przedstawienie stanowiska wobec zastrzeżeń i uwag zawartych w opinii;

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej  (wyświetlona na
ekranie  – Uchwała Nr SO- 0952/43/4/Ka/2016 z dnia 13 grudnia 2016 r.))  odczytała  Skarbnik
Gminy Zofia Jankowska i  odniosła się również do stwierdzonych nieprawidłowości w zapisach
dotyczących dotacji oraz powstałych błędów pisarskich w treści projektu uchwały. 

3/ odczytanie opinii komisji stałych Rady Miasta i Gminy;

Opinie  o  projekcie  budżetu  zostały  odczytane  przez  przewodniczących  poszczególnych
Komisji Rady (Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług; Komisji
Oświaty,  Kultury i  Spraw Socjalnych; Komisji  Rewizyjnej) i  stanowią załącznik do niniejszego
protokołu.  Przedłożony  projekt  budżetu  został  przez  Komisje  zaopiniowany  jednogłośnie
pozytywnie. 

4/ przedstawienie stanowiska Burmistrza do wniosków zawartych w opinii komisji stałych;

W opiniach Komisji Rady o projekcie budżetu nie  zgłoszono żadnych wniosków. 

5/ przedstawienie autopoprawek Burmistrza do projektu uchwały;

Pani  Skarbnik  przedstawiła  poprawki  Burmistrza  wynikające  z  opinii  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej  oraz sprostowane błędy pisarskie.  Zgłoszone poprawni zostały wyświetlone na
ekranie i radni otrzymali na piśmie, stanowią również załącznik do niniejszego protokołu.  

6/ dyskusja nad projektem budżetu;

Radny  Matuszak  zaproponował  aby  w  lutym  lub  marcu  usiąść  wspólnie  i  jeszcze  raz
rozplanować wydatki  dla  tych  sołectw,  które  zgłosiły swoje wnioski,  a  na  dzień  dzisiejszy nie
planuje się dla nich żadnych pieniędzy. 
Druga kwestia, to dopłata do dzieci, które uczęszczają do przedszkoli w innych gminach. Kwota ta
wynosi 65.000,00zł, co w porównaniu do kosztów utrzymania przedszkola np. w Noskowie które
wynoszą 100.000,00 zł jest sumą bardzo dużą. Dlatego warto byłoby się zastanowić na tym jak



nakłonić rodziców tych dzieci aby uczęszczały one do przedszkoli na terenie naszej Gminy. 
Ważną  sprawą  jest  przekazanie  75.000,00zł  pomocy  dla  Powiatu  przy  inwestycji  związanej  z
budową ścieżki rowerowej z Jaraczewa do Goli. Warto zaznaczyć, że w projekcie budżetu Powiatu
dla naszej Gminy przeznaczone jest właśnie tylko 75.000,00zł, dlatego można domniemywać, że są
to  właśnie  te  pieniądze,  które  my przekażemy,  a  z  własnych środków nie  przeznaczą  żadnych
pieniędzy. Powiat wystąpił również z prośbą o dofinansowanie do drogi Dobieszczyzna-Żerków.
Jeśli zapoznamy się z relacją z sesji Rady Miasta Jarocin, to Zastępca Burmistrza Pan Witosław
Gibasiewicz  wyraźnie  stwierdza,  że  nie  jest  prawnie  dopuszczalne,  by  dana  gmina
dofinansowywała  inwestycje  na  terenie  innej  gminy.  Warto  to  wziąć  pod  uwagę  i  dokładnie
przypatrywać się poczynaniom władz Powiatu, ponieważ są uzasadnione wątpliwości czy jesteśmy
traktowani do końca poważnie. 
Ostatnia kwestią jest wycofanie się JLA z transportu zbiorowego na naszym terenie. Radny uważa,
że nie stało się nic wielkiego i jeśli spółka nie chce wykonywać tych usług, to nikt nie będzie się o
to prosił. Natomiast jest sprawa linii autobusowej obsługiwanej przez firmę Grzelak, która dowozi
młodzież z Ruska i okolicznych wsi do ZSP 1 i ZSP 2 w Jarocinie. Problem polega na tym, że
autobus zatrzymuje się na głównym postoju firmy Grzelak, obok starego dworca PKS i młodzież
musi  się  przesiąść  do  autobusu  jadącego  z  Żerkowa aby dojechać  na  ulicę  Wojska  Polskiego.
Dlatego  radny  zwrócił  się  z  prośbą  do  Zastępcy  Burmistrza  Pana  Andrzejczaka,  aby  podczas
negocjacji z przewoźnikiem poprosił o wydłużenie tej  linii autobusu jadącego z Ruska do ulicy
Wojska Polskiego.

Radny Gruchała przyznał, że w porównaniu do mijającego roku, w budżecie na rok 2017
widoczny  jest  znaczny  wzrost  dochodów  i  wydatków,  głównie  w  dziale  dotyczącym  pomocy
rodzinie.  To bardzo pozytywny sygnał,  ponieważ ok 7.000.000,00 zł  trafia  do rodzin  w naszej
Gminie i  na pewno podnosi ich poziom życia.  Jeśli  chodzi o sprawę transportu zbiorowego, to
wszystko wskazuje na to, że będziemy musieli prowadzić rozmowy z nowym Starostą. 

Burmistrz Strugała na początku swojej wypowiedzi podkreślił godną pochwały dociekliwą
analizę projektu budżetu przez radnych. Opinie, które zostają składane są również bardzo dobrze
przygotowane. 
Warto zaznaczyć, że  w planowanym budżecie nie wzrosły żadne podatki, a wręcz są takie, które
zostały  obniżone.  Nastąpił  natomiast  wzrost  wydatków.  W  przedstawionym  projekcie  nie  ma
żadnych środków zewnętrznych,  więc  mamy ten  komfort,  że  może być  on  tylko  lepszy,  kiedy
udałoby się nam pozyskać środki zewnętrzne. Niestety obecnie nie mamy żadnych informacji na
temat terminów konkursów z programów unijnych. Panuje w tej kwestii powszechna niewiedza,
dlatego nie  zdecydowaliśmy się  na wpisanie do budżetu wirtualnych pieniędzy,  do których nie
mamy pewności czy uda się pozyskać. Faktem jest, że delikatnie wzrośnie nam dług, lecz jest to
konieczne by zrównoważyć budżet. Odnosząc się do słów radnego Matuszaka o braku pieniędzy dla
kilku wsi, należy zaznaczyć, że pewne prace planowane na rok 2017 w niektórych wsiach zostały
wykonane z wyprzedzeniem, jesienią tego roku. W ciągu roku będą również omawiane sprawy
pewnych inwestycji,  które obecnie nie  są  zawarte  w projekcie,  ponieważ trwają w ich sprawie
negocjacje. 

Radny Kowalczyk stwierdził,  że  w pewnych wsiach  wykonano prace z  wyprzedzeniem,
jednak są też wsie gdzie mamy opóźnienia. Stąd prośba do Burmistrza aby od samego początku
rozpisywać przetargi i jak najwcześniej ruszać z pracami, aby nie było sytuacji, że wszystko nałoży
się jesienią i będą problemy z dokończeniem inwestycji. 

Zastępca  Burmistrza  poinformował,  że  do  Urzędu  Gminy  nie  wypłynęło  jeszcze  żadne
pismo,  z  którego  wynika,  że  będą  wstrzymane  kursy  JLA na  terenie  naszej  Gminy.  Jednak  z
wypowiedzi władz Gminy Jarocin wynika, że ta sytuacja będzie miała miejsce. Dlatego odbyła się
rozmowa  z  Panem  Grzelakiem,  który  zapewnił  o  gotowości  do  przejęcia  tych  linii.  Posiada
odpowiednią liczbę taboru,  pracowników i jest do takiej  sytuacji w pełni przygotowany. Dzięki
temu możemy być spokojni,  młodzież i  inne osoby korzystające z  transportu zbiorowego będą
miały w dalszym ciągu zapewnioną usługę. 



7/ głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek/poprawek Burmistrza;

Na  ustawowy  stan  15  radnych  „za”  przyjęciem  zgłoszonych  poprawek  Burmistrza
głosowało 15 radnych. 

8/  głosowanie uchwały;

Rada Gminy przystąpiła do głosowania nad projektem powyższej uchwały z  przyjętymi
poprawkami  wynikającymi  z  opinii  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  (sprostowanie  błędów
pisarskich). 
Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzono,  że na ustawowy stan 15 radnych w głosowaniu
brało  udział  15 radnych i  15 radnych głosowało   „za”  przyjęciem   tej  uchwały.  Uchwała  Nr
XXVI/134/2016 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Burmistrz podziękował radnym za przyjęty budżet zaznaczając, że nie będzie go wykonywał
sam, będziemy wykonywać wspólnie. Będzie też większy nadzór jeżeli chodzi o przyspieszenie
prac inwestycyjnych, o czym wspomniał radny Edmund Kowalczyk. Wyjaśnił również, że pewne
niedociągnięcia   w tym zakresie ( w bieżącym roku) spowodowane były w dużej mierze  zmianą
przepisów ustawy  o zamówieniach publicznych. 
Przewodniczący Rady życzył jak najlepszego  wykonania (wspólnie) uchwalonego budżetu. 

10. Informacje o pracy w organach pozagminnych.

Nie przekazano żadnej informacji.

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Nie udzielano odpowiedzi.

12. Wolne głosy.

Radny  Kowalczyk  zwrócił  się  z  pytaniem,  dotyczącym  złożonej  wcześniej  interpelacji
dotyczącej złożenia przez Gminę oferty dla specjalistów, którzy mogliby przyjmować pacjentów w
wolnych gabinetach w ośrodku zdrowia w Rusku. 

Druga sprawa dotyczy zapytania z poprzedniej sesji, w kwestii kwoty subwencji oświatowej
na ucznia w Szkole Podstawowej w Noskowie i dokładnych kosztów utrzymania GZEAS.
Burmistrz  poinformował,  że  została  już  udzielona  odpowiedź  na  pytanie  dotyczące  kosztów
funkcjonowania GZEAS, ale jeśli jest prośba o odpowiedź na piśmie, to Dyrektor GZEAS będzie
zobowiązany takiej odpowiedzi pisemnej udzielić. 
Dyrektor Jakubowski przyznał, że świadomie nie udzielił jeszcze odpowiedzi na pytanie dotyczące
subwencji oświatowej w Szkole Podstawowej w Noskowie, ponieważ zrobi to po zamknięciu roku
budżetowego, tak aby dane był kompleksowe i przejrzyste. 
Burmistrz Strugała zauważył, że w części opisowej budżetu jest napisana kwota funkcjonowania
GZEAS  551.000.00 zł i wskazane 9,75 etatów pracowniczych.  W odpowiedzi, na prośbę radnego
Kowalczyka będą wskazane również poszczególne stanowiska. 

Radna  Smolarek  skierowała  wobec  Dyrektora  GOK  słowa  podziękowania  za  pomoc  w
realizacji przedstawienia upamiętniającego 98 rocznicę Powstania Wielkopolskiego. 

Dyrektor GOK Andrzej Musiałek zaprosił wszystkich na koncert kolęd i pokaz fajerwerków,
które odbędą się 7 stycznia o godzinie 19 w jaraczewskim parku. 

Radny  Kowalczyk  w  odniesieniu  do  słów  radnego  Matuszaka,  stwierdził  że  niektóre
inwestycje  są przypisane do danej  miejscowości jednak korzysta  z nich cała  Gmina,  tak jak to
będzie miało miejsce w przypadku budowy oczyszczalni ścieków. 

Zastępca Burmistrza na ręce przedstawiciela Policji wręczył alkomat zakupiony ze środków



z pozwoleń na sprzedaż alkoholu na terenie naszej Gminy.  
Pełniący obowiązki Kierownika Rewiru Dzielnicowych Komendy Powiatowej Policji w Jarocinie –
Paweł  Bednarek  podziękował  za  otrzymany  sprzęt,  który  będzie  służył  do  skutecznego
eliminowania przestępców i wykroczeń z naszych dróg. Pan kierownik poinformował, że swoją
funkcję pełni od 15 grudnia. W kilku zdaniach przedstawił swoją ścieżkę zawodową. Cel jaki sobie
założył na nowym stanowisku, to bliska współpraca dzielnicowych z samorządem, a szczególnie z
mieszkańcami i niesienie im pomocy. Z okazji zbliżającego się nowego roku, Pan Kierownik złożył
również życzenia wszelkiej pomyślności w nadchodzącym roku.

Ustępujący  kierownik  Rewiru  Dzielnicowych  Komendy  Powiatowej  Policji  w  Jarocinie
Karol Bera podziękował za współpracę. 

13. Wnioski.

Nie zgłoszono żadnego wniosku.

14. Zakończenie sesji.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował zebranym
za udział i o godz. 15.41 zakończył XXVI Sesję Rady Miasta i Gminy Jaraczewo. 

II Życzenia  NOWOROCZNE.

Jaraczewo, dnia 2 stycznia 2017 r. 

Protokółował: PRZEWODNICZĄCY RADY 

Elżbieta Wyremblewska        /-/Roman Skrzypczak


